
 
 

 
 

 

 

 
 
Tilstede: Bestyrelsesmedlemmerne Birgit Thejls (BT), Erik Kragh-Hansen (EKH), Sten 
Emborg (SE), Henrik Sengeløv (HSE), Jan Bredde Andersen (JBA), Jens Rosengaard (JR), 
samt suppleanterne Søren Larsen (SL) og Steffen Torvits (ST).  
Afbud fra: Leif Jørgensen (LJ) og Henrik Sieling (HSI). 
 
 

Dagsorden: 
 
1) Opsamling og godkendelse af referat fra sidste møde 
2) Meddelelser siden sidst: 

• Post og meddelelser 
• Indmeldelser 

3) Økonomi og nyt fra kassereren 
• Status 
• Restancelisten 

4) Havnelavet: 
• Havnefogedfunktionen 
• Andre sager 

5) Sager til behandling 
6) Nyt fra udvalg: 

• Pladsudvalget 
• Driftsudvalget 
• Husudvalget 
• Bladudvalget 
• Web-udvalget 
• Sejlskolen 
• Kapsejladsudvalget 
• Festudvalget 
• Nordreklubhusudvalget 
• Lokalpolitisk udvalg 

7) Planlægning af kommende aktiviteter 
8) Eventuelt 
 
 
 
Referat: 
 
 
Ad 1: Opsamling og godkendelse af referater fra sidste møder: 
Referat nr. 40 er godkendt og underskrives på næste bestyrelsesmøde. 
 

Ad. 2: Meddelelser siden sidst: 
 

Referat af bestyrelsesmøde nr. 41, 
d. 14. juni 2012. 

 

 
16. juni 2012. 



 

  Side 2 

Post og meddelelser: 
SL havde modtaget en henvendelse fra en kunde til Ocean Club, med anmodning om at 
kunne anvende gruspladsen til kortvarig opsætning af minigolfbaner den 28. juni i forbin-
delse med et firmaarrangement.  
 
Det besluttedes, at BT retter henvendelse til Ocean Club, med kopi til kunden om at an-
søgningen ikke kan imødekommes – primært grundet Ocean Clubs ageren på arealerne, 
med affald, glasskår og noget der ligner en losseplads ved bagtrappen til klublokalet. 
 
 
Indmeldelser: 
Følgende søger aktivt medlemskab af klubben og blev godkendt: 
 
• Annika Thomsen 
• Ib Vestergaard Kiewe 
• David Becket-Holck 
• Henrik Strate Sørensen 
• Nicolai Schaarup 
• Øystein Grandorf 
 
Ad 3: Økonomi og nyt fra kassereren: 
 
Status: 
SE omdelte aktuel status, der blev kommenteret. Udgift til HS udgør kun 1. kvartal og 
saldo Sejlerskolen indeholder køb af Spækhugger, der omposteres under aktiver. Øvrige 
poster følger budgettet og udviklingen i forhold til 2011 samme tid. 
 
Restancelisten: 
SE omdelte aktuel liste, der blev behandlet. Et medlem i restance ekskluderes. En restan-
ce tages til inkasso, et tilgodehavende afskrives og 3 medlemmer varsles om inkasso. 
HSI kontakter skifteretten/ bobestyrer i et dødsbo, hvor gælden vokser. HSE tydeliggør 
over for sejlerskoleelever, at der foruden sejlerskolegebyr også skal betales kontingent til 
SKK. 
 
Ad. 4: Havnelavet: 
 
Havnefogedfunktionen: 
Efter nogle indkøringsproblemer med havnefogedfunktionen er det nu lykkedes at få alle 
bøjepladser udlejet. Det er dog fortsat nødvendigt, at følge tæt op på havnefogedens 
administrative funktioner.  
 
HS generelt 
JR oplyste, at økonomien i HS udvikler sig positivt, med samlet ca. kr. 50.000 bedre end 
budgetteret. KvS har stillet spørgsmål vedrørende en elmåler ved Ndr. Klubhus. SE un-
dersøger hvem der betaler for forbrug. KvS benytter i øvrigt også Ndr. Klubhus i forbin-
delse med optagning og søsætning.  
 



 

  Side 3 

HSE oplyste, at vandskaden i varmestuen (Formentlig fra defekt vandvarmer) udbedres 
af HS, idet der er en selvrisiko på kr. 4.000,-. Gulvbelægning og underskabe udskiftes 
med hjælp fra klubbens frivillige. 
 
Samtlige regninger sendes til godkendelse – alternativt som kopi til JR. Det undersøges 
om reparation af toiletdør henhører under By & Havn. 
 
Andre sager: 
HSE orienterede om kontakten til Lejerforeningen Københavns Havn. Bestyrelsen beslut-
tede ikke at lade HS blive medlem af denne erhvervslejerforening, men at opretholde dia-
logen – primært i forhold til Norrecco med hensyn til støvproblemer. HSE har kontakt til 
Miljøkontrollen. Det besluttedes, at opfordre medlemmerne til selv at kontakte Miljøkon-
trollen omgående, når der konstateres forureningsproblemer, hvorved der kan gribes hur-
tigere ind. HSE udarbejder handlingsanvisninger til medlemmerne for kontakt til Miljøkon-
trollen. 
 
ST har revideret og suppleret oplysninger om Kalkbrænderihavnen til brug for trykte og 
webbaserede havnelodser. Oplysninger om miljøstation og brændstofpåfyldning medta-
ges. Havnetakster for gæstebåde besluttedes ændret således: 

Længde 2012 2013 
Under 10 m 130,- 135,- 
10-12 m 150,- 160,- 
12-15 m 215,- 230,- 
Over 15 m 280,- 300,-   

Taksterne inkluderer forbrug af 2 Amp. el på broerne. Gæstesejlere under Frihavnsord-
ningen betaler alene en miljøafgift på kr. 25,-. Taksterne træder i kraft snarest. ST frem-
sender til relevante medier og havnefogeden orienteres. Bedre skiltning til servicekaj og 
Kalkbrænderihavnen ved indsejling fra Svanemøllebugten undersøges. (Alle). 
 
Et medlem har vederlagsfrit tilbudt en gl. Nordisk Folkebåd i træ – f.eks. til opsætning 
(nedgravning) på gruspladsen, som legeredskab for børn. Det besluttedes at takke nej. 
 
HS har bevilliget kr. 2.000,- til etablering af en petanquebane på gruspladsen. Initiativ-
gruppen til forbedring af forholdene på grill- og grusplads anmodes om et konkret skitse-
forslag inden udførelsen iværksættes. 
 
Ad. 5: Sager til behandling: 
Ingen yderligere sager til behandling. 
 

Ad. 6: Nyt fra udvalg: 
 
Pladsudvalget: 
• JBA oplyste at der har 10 ekstraordinære optagninger af både til kølhaling og 10 eks-

tra opkræves sommerlandleje.  
 

• Et medlem har tilbudt SKK at overtage en mini-12M, der p.t. henligger på landplad-
sen. Denne og 2-3 ejerløse og henlagt joller på landpladsen annonceres til afhent-
ning/salg i Brisen. 
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• Norrecco har tilbudt vederlagsfrit at levere stabilgrus til udlægning på det nye land-
areal på Sdr. landplads. JBA koordinerer, da nogle både i denne forbindelse skal flyt-
tes i løbet af sommeren. 
 

• KvS har gjort indsigelse imod pladsopmålingerne. JBA har afklaret de fejlagtige oplys-
ninger med KvS – og sender revideret havneplan til EKH, som viderebehandler layout 
og foranlediger optryk til havnekontoret. 

 
• Forlængelse af bro 4 mangler fortsat el og vand. JBA rykker By & Havn. 

 
 
Driftsudvalget: 
• Driftsudvalget har holdt arbejdsdag den 12. maj med mange fremmødte, som bl.a. 

har malet borde og bænke på grillpladsen. 
 

• Det er konstateret, at By & Havn har påbegyndt den udvendige vedligeholdelse af 
klubhuset i Sundkrogen, herunder behandling af træværk på terrasser og gangarealer. 

 
Husudvalget:    
• HS har afsat kr. 40.000,- til forbedring af lysforholdene i klublokalet. Der afventes et 

konkret beslutningsforslag. 
 
Bladudvalget / Brisen:    
• Annonceindtægter oplyses til SE. 
 
Web-udvalget:    
• Der er fremkommet et velbegrundet oplæg fra webudvalget til skift af hjemmeside til 

et mere brugervenligt system. BT gjorde opmærksom på, at vi fortsat skal bevare 
OneCom til e-mail, samt at medlemsdata ikke kan integreres med Winkas. Der ind-
rømmes webudvalget bevilling til op til 12 mdr. overlapsbetaling for eks. og nyt sy-
stem. Med disse bemærkninger imødekom bestyrelsen webudvalgets ønske om sy-
stemskifte. 
 

• Oprettelse af en ny facebookside for SKK gav anledning til nogen drøftelse – og web-
udvalget fremkommer derfor med et oplæg til bestyrelsen om klubbens kommunikati-
onspolitik, herunder anvendelse af sociale medier som Facebook, Utube, Twitter, 
Google og Issusu m.fl.. 

 
Sejlskolen: 
• De 2 folkebåde sættes omgående til salg for kr. 95.000,- og kr. 75.000,- med annoncering 

på flere relevante sites. Der skal ikke afventes udbedring af diverse reparationer. 
 

• Ved salg af folkebådene er der samtidig, jf. tidligere beslutning mulighed for at indkøbe 1-2 
brugte spækhuggere. 
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Kapsejladsudvalget:   
• SKK-2Star og Hven Rundt Ved Nat i august måned er annonceret i Brisen og på hjemmesi-

den. Bomlukkeren, der afholdes med efterfølgende Årsfest den 22. september, annonceres 
i næste nr. af Brisen. 

• Der er behov for bemanding til kapsejladsbureau til samtlige stævner. Henvendelse til EKH. 
 

Festudvalget:   
• Der arbejdes på planlægning af aktiviteter til Årsfesten. 
 
Lokalpolitisk udvalg:   
• Der savnes en dialog/tilbagemelding vedrørende aktiviteterne i det Lokalpolitiske Udvalg, 

som på vegne Svanemøllekredsen varetages af Jan Gebhart Pedersen. 
 
Nordreklubhusudvalget:  
• Ansøgning om kr. 550,- til afskærmning af varmepumpe bevilliget. 
 
 
Ad. 7: Planlægning af kommende aktiviteter:  
• Københavns Kommune har overtaget Knippelsbro og Langebro – og har i pressen meldt ud, 

at broerne nu kan åbnes uden at erlægge betaling herfor. Der blev i lyset heraf foreslået en 
fælles SKK-cruisingtur til Sydhavnen til efteråret. Input modtages. 
 

Planlagte aktiviteter: 
 
SKK 2-STAR:    Lørdag den 25. august 2012 
Hven Rundt Ved Nat:   Fredag d. 7. september 
Bomlukkeren & Årsfest:  Lørdag d. 22. september 
Fiskekonkurrence:   Lørdag d. 6. oktober 
Andespil:    Fredag d. 2. november 
Standernedhaling:   Søndag d. 18. november 
Nytårskur:    Tirsdag 1. januar 2013 
 
Bestyrelsesmøder i 2012: 
 
Dato:     Ansvarlig for forplejning: 
Sommerferie i juli. 
9. aug.    Jens 
13. sept.    Jan 
11. okt.    Søren 
25. okt. Klubkonference i SKK. Udefra 
8. nov.    Steffen 
13. dec.    Leif 
 
Ad. 8: Eventuelt:  
 
Alle ønskes en god sejlersommerferie. 
 
 

 Referent Erik Kragh-Hansen 
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Referatet – bestående af i alt 6 sider inkl. denne - er endelig godkendt ved be-
styrelsens underskrifter på bestyrelsesmødet d. 14/6 2012: 
 
 
 
 
_______________________  ________________________ 
Formand Birgit Thejls   Næstformand Henrik Sengeløv 
 
 
 
_______________________  ________________________ 
Kasserer Sten Emborg.   Pladsudvalgsformand 

Jan Bredde Andersen 
 
 
 
_______________________  ________________________ 
Sekretær Henrik Sieling   Bestyrelsesmedlem 

Erik Kragh-Hansen 
 
 
 
_______________________  ________________________ 
Bestyrelsesmedlem    Bestyrelsesmedlem 
Leif Jørgensen    Jens Rosengaard 
 
 
 
_______________________  __________________________ 
Suppleant Søren Larsen   Suppleant Steffen Torvits 


